
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
Mevrouw de minister, 
 
 
Betreft: samen werken aan veiligheid met voldoende personeel 
 
 
Naar aanleiding van het overleg met de provinciegouverneurs op 12 april 2012 op uw kabinet over een 
versterkte veiligheid in het openbaar vervoer in Brussel, werd de maatregel om 400 extra politiepersoneel in 
te zetten, de gevolgen hiervan voor de provincie Vlaams-Brabant en de preventieve maatregelen die in de 
provincie Vlaams-Brabant momenteel gebeuren in het openbaar vervoer, besproken. 
 
Op het provinciaal veiligheidsoverleg van vandaag stellen we vast dat de provincie Vlaams-Brabant, het 
arrondissement Halle-Vilvoorde en de rand rond Brussel in het bijzonder, kampt met hoge criminaliteit, 
waaronder eigendomsdelicten (inbraak in woningen en handelszaken, diefstallen allerhande). Het fenomeen 
woninginbraak bevindt zich op hetzelfde hoog niveau als dat van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. We 
kennen eveneens problemen op en met het openbaar vervoer. En wat ons het meest verontrust, is de 
personeelstekorten in de verschillende politiediensten in onze provincie, zowel in de lokale politiezones als 
bij de federale politiediensten die ze ondersteunen (CSD, Interventiekorps CIK, FGP, WPR). 
 
Er is ongerustheid over de tewerkstellingplaatsen van de politie-inspecteurs in opleiding op 1 oktober 2012. 
De korpschefs van Vlaams-Brabant vrezen dat ze prioritair naar Brussel worden verwezen in plaats van naar 
de zone van hun keuze in Vlaams-Brabant. Zoals in de Brusselse politiezones kennen de zones van Halle-
Vilvoorde hetzelfde tekort aan personeelsleden en dezelfde nood aan een structurele oplossing. 
De jaarlijkse aanwerving en opleiding van 1.000 nieuwe politiemensen voor het basiskader volstaat niet om 
het structureel tekort in te lossen. Er zijn jaarlijks 1.400 nieuwe aanwervingen nodig voor het basiskader.  
 
Het provinciaal overleg merkt op dat een evenredige verdeling van de inzet van de provinciale 
interventiekorpsen voor het openbaar vervoer te Brussel, niet rechtvaardig is wanneer dit provinciaal 
interventiekorps al kampt met een tekort van 50%, wat het geval is voor de provincie Vlaams-Brabant. Dit 
betekent dat de lokale politiediensten niet de nodige ondersteuning kunnen krijgen en bovendien meer zullen 
moeten inzetten op gehypothekeerde capaciteit (hycap). De lokale korpsen ervaren dit als een groot 
probleem en zullen omwille van werklast geen hycap kunnen leveren buiten de provincie.  
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Uiteraard steunen wij alle initiatieven ter ondersteuning van de hoofdstad Brussel om de veiligheid van de 
burgers te garanderen. Deze engagementen mogen echter niet ten koste gaan van de veiligheid elders.  
We vragen maatregelen waardoor de politiezones in Vlaams-Brabant voldoende personeel kunnen 
aanwerven, zodat ze het hoofd kunnen bieden aan de zeer reële veiligheidsproblemen. We vragen ook dat 
er eindelijk iets gedaan wordt aan de grote tekorten in de personeelsbezetting van o.m. het Interventiekorps 
en de Wegenpolitie in Vlaams-Brabant. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
get. Lodewijk De Witte 
provinciegouverneur 
Voorzitter provinciaal veiligheidsoverleg 


